
 

  

                                    RÉTE  KÖZSÉG    ÖNKORMÁNYZATA 

Szám: 2020                                                                                 Réte, 2020.01.23. 

 

                                                 J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

                         Az Önkormányzat  üléséről, amelyre 2020. január 23- án  

                                     került sor a községi hivatal üléstermében 

                                      

Jelenlévők: 

Polgármester                                        PaedDr. Metzner Zoltán,MBA 

Képviselők:                                           Michal Bačinský 

                                                              Gyurcsi Erzsébet 

                                                              Mgr.Gyurcsi Pomichal Mária 

                                                               Kiss Zoltán 

                                                                Kvál Tibor  

                                                               PaedDr.Kovács Erika,PhD. 

                                                               Neszméry Előd 

                                                               JUDr. Ondrus Peter , PhD. 

 Főellenőr :                                            Mgr. Tomovič Mária        

Igazoltan távol:                                      Sándor Nemes Erzsébet  

 

A polgármester megállapította, hogy a képviselőtestület a meghatározott határidőn belül 

ült össze. 9 tagú testületből  8-an vannak jelen, tehát a képviselőtestület határozatképes. 

A testület napirendje: 

1. Határozati  javaslat teljesítése 

2. A község 2019-es költségvetésének teljesítése 

3. A községi főellenőr tevékenységi beszámolója a 2019-es évről 

4. A községi főellenőr munkaterve a 2020-as évre 



5. Az  1/2020-as ÖR javaslat a támogatások összegéről a bérekre és működésre a 2020-as 

évre 

6. A 4/2018-a  ÖR javaslat függeléke a fejlesztési illetékről. 

7. Egyéb   

8. Határozati javaslat 

A polgármester Bačinský Michalt,Gyurcsi Erzsébetet  és Mgr.Gyurcsi Pomichal Máriát  

javasolta a javaslati bizottságba, jegyzőkönyv- hitelesítőknek,Kiss Zoltánt, és PaedDr.Kovács 

Erikát,PhD.,  Kvál Violát pedig jegyzőkönyvvezetőnek.   

  

1. Határozati  javaslat  teljesítése 

 Konkrét feladat nem volt. 

A képviselőknek hozzászólásaik nem voltak.. 

Szavazás: jelenlévők : 8   mellette :  8   

                                        

2. A község 2019-es költségvetésének évi teljesítése 

A polgármester felkérte a község könyvelőnőjét a beszámoló előterjesztésére.Kvál Viola 

megjegyezte ,hogy a képviselők a meghívóval együtt kézhez kapták a költségvetés teljesítését, 

így tudják, hogy a bevételi rész 99 % -ra van teljesítve. A 38000 Euro ,amit a multifunkciós 

pálya építésére kaptunk nincs kimerítve,ezt a feladatot a 2020-as évben valósítjuk meg.  

A kiadási rész 99%-ra van teljesítve. A beruházi kiadások már ki letttek fizetve, kivéve a 

multifunkciós pályát és a közlekedési táblákat, ezek a munkálatok a 2020-as évben valósulnak 

meg. A kifezetésre szánt összeg meg lett spórolva. 

Az írásbeli anyag a jegyzőkönyv része. 

A képviselők megvitatás után egyhangúlag jóváhagyták a község 2019-es költségvetés évi 

telesítését. 

Szavazás: jelenlévők :  8    mellette :  8 

 

3. A községi főellenőr tevékenységi beszámolója a 2019-es évről 

A polgármester felkérte a község főellenőrét, Mgr. Tomovič Máriát a beszámoló 

előterjesztésére. 

Mgr. Tomovič Mária konstatálta,hogy az ellenőrzés folyamán nem talált semmi kivetni 

valót.Ellenőrizte az ÖTT-nek nyújtott  támogatás merítését, a gazdálkodási törvény betartását 

,a pénztári és a banki számlák könyvvelését. Mindent rendben talált. 



 Megvitatás után a képviselőtestület egyhangúlag tudomásul vette a községi főellenőr     

tevékenységi  beszámolóját 2019-es évről. 

          

          Szavazás : jelenlévők:  8   mellette :  8 

 

4. A községi főellenőr munkaterve a 2020-as évre 

 

A polgármester felkérte a községi főllenőrt a munkaterve előterjesztésére. Mgr. Tomovič 

Mária , főellenőr, a 2020- as évre az elszámolási követelések és kötelezettségek,valamint 

a gazdálkodási terv tematikus ellenőrzését és az  álláspont kidolgozását a község 

zárszámadásához tervezte be. 

A javaslathoz hozzászólás nem volt. 

A képviselők egyhangúlag  jóváhagyták a községi főellenőr munkatervét 2020-as évre. 

 

Szavazás: jelenlévők:  8  mellette : 8. 

 

5. Az  1/2020 - as ÖR javaslat a támogatások  összegéről a bérekre és működésre a 2020-

as évre 

 

A polgármester előterjesztette az 1/2020 – as ÖR  javaslatot a támogatások  összegéről 

a bérekre  és működésre a 2020- as évre. A javaslat a község honlapján 15 napig ki volt  

függesztve, hozzászólás nem volt. A polgármester elmondta , hogy a magánóvodában  

szeptember 15-hez 24 gyerek volt beíratva, az originálás kompetenciák keretén belül 

megkapjuk a támogatást , amelynek 1/12-részét hónapoként át kell utalnunk a számlájukra. 

A hozzájárulás összege a  2020 - as évre  52 662,72 Euro. 

 Megvitatás után a képviselőtestület egyhangúlag jóváhagyta az 1/2020-as ÖR-et  

a támogatások összegéről a bérekre és működésére a 2020-as évre.  

             Szavazás:  jelenlévők : 8  mellette : 8 

 

6.  A 4/2018-sa  ÖR  függelék a fejlesztési illetékről 

A polgármester előterjesztettte a függeléket a fejlesztési illetékről, amely  annyiban változik, 

hogy fel kell a községnek tüntetnie, hogy ezt az illetéket mire költi. Réte község 

a zárszámadásban tünteti majd fel ezt az információt, ami a község honlapján is szerepel.    



A képviselők egyhangúlag jóváhagyták a 4/2018- as ÖR függelékét a fejlesztési illetékről. 

 

           Szavazás : jelenlévők : 8  mellette: 8 

          

7. Egyéb 

a. A község polgármestere előterjesztette Varga Ján és felesége Magdaléna , szenci 

lakosok kérvényét az E-KN 566/201-es parcela részének  megvételére. Rendezetlen 

területről van szó, elhanyagolt állapotban és nehezen megközelíthető. A megvétel 

után egy egészet alkotna a kérvényző telkével.A tárgyalt telek része a bemérés ,illetve 

a telekrendezési terv elkészítése után kerülne  eladásra. 

  Megvitatás után a képviselők egyhangúlag jóváhagyták  az E-KN 566/201-es                                             

parc.részének eladási szándékát Varga Ján és Magdaléna,Senec, Jesenského 2 

részére.     

              Szavazás:  jelenlévők:  8    mellette : 8 

       b.    A polgármester előterjesztette az RK REAL s.r.o Zámocké schody 2/A, Bratislava          

kérvényét  az E-KN 566/201-es parc.részének megvételére. Ez a terület folytatása, 

úgyszintén elhanyagolt állapotban , nehezen megközelíthető . 

    A megvitatás után a képviselők egyhangúlag jóváhagyták az önkormányzat eladási           

szándékát  az E-KN  566/201-es parc.részének  RK-REAL s.r.o , Zámocké schody 

2/A részére. 

                       Szavazás: jelenlévők :  8   mellette :  8 

 

c. A polgármester előterjesztette megvitatásra az RK REAL ,s.r.o. kérvényét 

a telekrendezési terv változtatására az A 11-es területen. A változtatást a képviselők 

egyhangúlag elutasították.  

 

 A képviselőtestület egyhangúlag elutasította az RK REAL s.r.o kérvényét 

a telekrendezési terv változtatására az A11-es területen. 

                           Szavazás:  jelenlévők:  8  mellette:  8 

d. A polgármester indítványozta  a Kamenský  és Horváth urak által használt parcellák 

átértékelést. A 112/2-es parcellát bérlők a 2019-es évben már nem fizettek bérleti 

díjat és az  ajánlata, hogy a község ne kössön már új szerződést , mivel az épületet 

a község lakosai, szervezetei fogják igénybe venni és ezáltal a területre is szükség 

lesz.        

 



Megvitatás után a képviselők megállapították, hogy a községnek nincs szándékában 

továbbra bérbe adni a 112/2-es sz.parcellát. 

 Szavazás : jelenlévők: 8  mellette  8 

 

e. A polgármester ismertette a képviselőtestülettel, hogy január elején hivatalában   

fogadta  Várbalog község polgármesternőjét Frank Anitát és a helyettesét Dudás 

Tivadart. Látogatásuk célja együttműködési szerződés alírása .  Kis község, 400 

lakossal Magyarországon, és a projektek beadásánál fel  kell mutatniuk, hogy van 

szerződésük határontúli  testvértelepüléssel. 

Hozzászólás: 

Kiss Zoltán – talán csak a mi községünknek nincs testvértelepülési kapcsolata, 

egyetértek a szerződés aláírásával.   

 

Megvitatás után a képviselők egyhangúlag kinyilvánították együttműkődési 

szándékukat Várbalog községgel.      

 

f. A polgármester isnertettte az éppen végzett  munkálatokat a községben: a közösségi 

ház rekonstruálása, az útjelző táblák elhelyezése  és februárban megkezdik 

a multifunkciós pálya építését is.   

 

   8. Határozati javaslat 

         Gyurcsi Erzsébet, képviselőnő elő terjesztette   a határozati javaslatot. 

         A polgármester megköszönte a részvételt és berekesztette az ülést. 

 

 

                                                                             

 

                                                                                   A község polgármestere: 

                                                                             PaedDr. Metzner Zoltán, MBA 

 

Hitelesítők:  

                 ....................................................       ....................................................... 

                    Kiss Zoltán                                       PaedDr.Erika Kovácsová,PhD.          

      

Jegyzőkönyvvezető: Kvál Viola           

    

                            


